
Амир Фазлић 

Затражио допуну одговора на питања постављена на 27. сједници Дома, одржаној 10. 

05. 2012. године. Питања су гласила: 

1. Питање постављено Влади Федерације БиХ – „Који је број запослених у 

Федералним органима и институцијама који се директно финансира из буџета 

Федерације у: 2008, 2009, 2010, 2011. и 2012. години (и запослених по уговору о 

дјелу)?“ 

2. Питање постављено Влади Републике Српске – „Који је број запослених у 

органима и институцијама Владе РС-а који се директно финансирају из буџета 

Владе РС-а у: 2008, 2009, 2010, 2011. и 2012. години (и запослених по уговору о 

дјелу)?“ 

3. Питање постављено Савјету министара БиХ – „Да путем својих надлежних 

институција достави број запослених у општинама: 

a) у Федерацији БиХ за 2008, 2009, 2010, 2011. и 2012; 

б)  у Републици Српској за 2008, 2009, 2010, 2011. и 2012; 

       ц)  у кантонима за 2008, 2009, 2010, 2011. и 2012. 

Уз напомену да број запослених за општински и кантонални ниво обухвата укупан 

број који се финансира из буџета општина и кантона за наведене године (и овдје 

доставити број запослених по уговору о дјелу за наведене године).“ 

Затражио је да се одговори допуне на сљедећи начин: „Е сад нисам добио одговор о 

броју уговора о дјелу, о броју савјетника и свега осталог. Значи, инсистирам на 

допуни за онај дио који немам.“ 

 


